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D-SEKTIONEN INOM TLTH
SEKTIONSSTYRELSEN

Styrelsemötesprotokoll
2022–04–12

Protokoll styrelsemöte S12 2022–04–12

Närvaro: Axel Rosenqvist Ordförande
Mikolaj Sinicka Vice Ordförande
Emma Kujala Skattmästare
Ludvig Delvret Studierådsordförande
Sofia Tatidis Cafémästare
Ludvig Svedberg Näringslivsansvarig
Alex Gustafsson Aktivitetsansvarig
Angelica Larsson Informationsansvarig
Märta Holmquist Källarmästare

§1 OFMÖ Ordförande Axel Rosenqvist förklarade mötet öppnat klockan
12:25.

§2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.

§3 Adjungeringar Inga adjungeringar.

§4 Föredragningslista Föredragningslistan godkändes.

§5 Val av justerare Ludvig Svedberg nominerade Märta Holmquist till medjustera-
re.

Axel Rosenqvist nominerade Ludvig Svedberg till medjusterare.

Efter öppen votering beslöt mötet att välja Näringslivsansvarig
Ludvig Svedberg till medjusterare.

Följande röstade för att välja Ludvig Svedberg till medjusterare:

• Axel Rosenqvist

• Mikolaj Sinicka

• Emma Kujala

• Ludvig Delvret

• Sofia Tatidis

• Alex Gustafsson

• Angelica Larsson

• Märta Holmquist
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Följande röstade för att välja Märta Holmquist till medjusterare:

• Ludvig Svedberg

§6 Föregående
mötesprotokoll

Mötet beslöt att godkänna protokollet:

• Protokoll Styrelsemöte S11 2022-04-05

§7 Information från
Kåren

Ingen information.

§8 Information från
Programledningen

Ingen information.

§9 Information från
Kollegierna

Stor fest som händer dagen innan Valborg, Kvalborg.

Studierådsordförande Ludvig Delvret har inte varit på möte.

Om det finns frågor kring tillstånd under nollningen, prata med
Sexmästare Sebastian Malmström.

§10 Ekonomisk Status Ekonomisk status är bra. Det kommer börja skickas påminnelser
till företag om fakturor från Teknikfokus.

§11 Utskottsrapporter • Studierådet:
SRD ska börja med CEQ-granskning av LP3.

• Aktivitetsutskottet:
Recurring löpning på onsdag igen. DömD hände, det var en
bergodalbana av känslor, Linkan är hella illegal. Basshunter
e kass live (Sofia reserverar sig). Utedischo-gruppen fortsät-
ter ha flera möten, artist nästan spikad, tillstånd inväntas
LanParty-ansvariga och d-sportare har möten med root om
Geekend Brädspelskvällarna tar paus iomed omtentaP och
påsk.

• Nollningsutskottet:
Vi har inte gjort så mycket förra veckan då de flesta har le-
gat sjuka efter DÖMD. Vi håller på att jobba med phadder-
utbildningen och lösa alla schemakrockar! :D

• Skattmästeriet:
Vi har bokföööört.

• Cafémästeriet:
Vi har sålt bulle med bulle. Snart är det dags för anmälan till
StoraCaféTackPhesten öppnar snart. Vi har haft kris över att
panten ej hämtats (caféförrådet är ett pantförråd atm). Och
kris över slut på kaffefilter. Vi var på DömD i helgen. Om-
tentaP kommer snart och det är på tal om att ev ha öppet en-
dast på lunch med försäljning av matlådor. Ludde har fixat
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muggar som kommer i maj!!

• Näringslivsutskottet:
Vi har spikat pappmuggar till iDét från Consid, 1400 kom-
mer anlända nån gång innan/i början av maj. Vi har fortsatt
med vanlig sponsverksamhet. Hade möte med Q-group, de
verkar taggade på nollningen, förhoppningsvis hoodies och
eventuellt även Jubileum.

• Källarmästeriet:
Är typ omöjligt att få in Snickerboa vid något bra datum,
händer för mycket saker under våren nu när restriktionerna
släppt och karnevalen är :( - troligen blir det typ 13-14 maj.
Ingen fixarkväll på torsdag pga röd dag.

• Informationsutskottet:
Haft första nolleguidesworkshoppen - det var mysigt! Shit-
postat en massor på ztyrelsens instagram under DömD. . .
viktigt viktigt arbete är det.

• Sexmästeriet:
Vi har inte haft någon verksamhet. Varit på en del möten
och planerat saker, börjat fixa lite inför nollningen.

§12 Omvärldsbevakning Kårallen var fin.

§13 Val av Övermarskalk Ordförande Axel Rosenqvist yrkade om att bordlägga punkten
till nästa vecka.

Mötet beslöt att bifalla hans yrkande.

§14 Entledigande av
funktionärer

Mötet beslöt att entlediga följande funktionär:

• Jakob Åstrand som D-Sportare

§15 Meddelanden Glöm inte valborgsbrunch 12-14.

§16 Övrigt Inget styrelsemöte under OmtentaP.

Svårt att få ett bra datum till Snickerboa.
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§17 Veckans gulliga djur
och militärfakta

Vi tackar Ordförande Axel Rosenqvist för dessa bilder!

I dagligt tal brukar man med ordet militärtält mena de grågröna
eller kamouflagemönstrade cirkelrunda förläggningstält för 8–20
personer som används inom det svenska försvaret. Dessa tält är
försedda med vedkamin vars skorsten även har funktionen att
hålla upp taket. Skorstenen ansluts till tältduken via en tälttall-
rik. Tältdukens ytterkrans spänns fast vid marken med hjälp av
tältspik av metall, och insidan av ytterväggen stagas upp med
hjälp av ungefär meterhöga tältpinnar av trä. Man sover i en cir-
kel med fötterna vända inåt kaminen.

§18 OFMA Ordförande förklarar mötet avslutat klockan 12:58.

Mötessekreterare

Mikolaj Sinicka
Vice Ordförande

Mötesordförande

Axel Rosenqvist
Ordförande

Justeras

Ludvig Svedberg
Näringslivsansvarig
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